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Protokół  Nr 7/2007 
z posiedzenia Komisji Porz ądku Publicznego i Praworz ądności 

 odbytego w dniu 20 sierpnia 2007r. 
 
Komisja Porz ądku Publicznego i Praworz ądno ści w składzie:  
Budych Sylwester - Przewodniczący Komisji 
Znamirowska-Szwarc GraŜyna – Wiceprzewodniczący Komisji 
Maciejewski Mieczysław - członek Komisji 
 
Nieobecny: 
Półtorak Wojciech - członek Komisji 
 
Porządek posiedzenia:  
1.   Analiza realizacji bud Ŝetu za I-sze półrocze 2007 roku 
2.   Współpraca mi ędzygminna i zagraniczna  (sprawozdanie rzeczowo-fin ansowe) 
3.   Przygotowanie gminnych jednostek o światowych do roku szkolnego 07/08 
4.   Sprawy bie Ŝące (projekty uchwał) 
 

Posiedzenie Komisji trwało od godz. 9.00 do godz. 1 2.30 
 
Ad.4  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem uchwały dot. nadania nazwy ulicy w 
Zbąszynku i zaproponował nazwę: Koszarowa. Komisja jednogłośnie przychyliła się do 
nazwy zaproponowanej przez Burmistrza. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek  zapoznał Komisję z projektem uchwały dot. uchwalenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi Dąbrówka Wlkp. pod rozbudowę 
firmy p. /wyłączenie jawności w zakresie danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 
września 2001 roku o dostępie do informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena 
Tomaszewska/. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod 
obrady sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem uchwały dot. wyraŜenia opinii na 
temat projektu uchwały Rady Powiatu Świebodzińskiego zmieniającej uchwałę nr 
VII/49/2007 w sprawie likwidacji Samodzielnego Publicznego Zakładu Opieki Zdrowotnej w 
Świebodzinie, ul. Młyńska 6 (jedna z firm, która przystąpiła do konkursu na opracowanie 
koncepcji przekształceń własnościowych SP ZOZ proponuje wniesienie majątku po 
zlikwidowanym SP ZOZ aportem do spółki akcyjnej – nie przewidywała tego uchwała podjęta 
w maju br). Przy omawianiu projektu uchwały Burmistrz poinformował, Ŝe likwidator szpitala 
wystosował pismo do Urzędu o przekazanie naszej karetki pogotowia, na które Burmistrz 
odpowiedział odmownie. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek  zapoznał Komisję z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie oddania nieruchomości w wieczyste uŜytkowanie w związku z wytycznymi Urzędu 
Wojewódzkiego po przeprowadzonym postępowaniu nadzorczym w stosunku do uchwały 
podjętej w czerwcu br. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji.  
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Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem uchwały zmieniającej uchwałę w 
sprawie regulaminu udzielania pomocy materialnej dla uczniów. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji.  
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem w sprawie powołania sekretarza 
gminy oraz przedstawił uzasadnienie do wyboru Barbary Stasik, pełniącej do tej pory 
obowiązki Sekretarza.  
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji. 
 
Burmistrz Jan Mazurek  zapoznał Komisję z projektem w sprawie przystąpienia do 
opracowania planu zagospodarowania przestrzennego pod farmy wiatrowe w związku z 
wytycznymi Urzędu Wojewódzkiego po przeprowadzonym postępowaniu nadzorczym w 
stosunku do uchwały podjętej w maju br. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji. 
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem w sprawie procedury uchwalania 
budŜetu gminy Zbąszynek oraz rodzaju i szczegółowości materiałów informacyjnych 
towarzyszących projektowi budŜetu. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji. 
 
Burmistrz Jan Mazurek zapoznał Komisję z projektem w sprawie zasad udzielania dotacji 
niepublicznym przedszkolom w Gminie Zbąszynek. W związku z wątpliwościami  powstałymi 
podczas obrad Konwentu dot. moŜliwości przeznaczania dotacji na cele inwestycyjne 
przedszkola Burmistrz poinformował, Ŝe nie ma zapisu uniemoŜliwiającego takie 
przeznaczenie udzielanej dotacji. 
W temacie funkcjonowania przedszkoli radny Mieczysław Maciejewski zgłosił propozycję 
odgrodzenia przedszkola w Kręcku, poniewaŜ duŜa jego część jest niewykorzystana a przez 
to zaniedbana i porośnięta chwastami. Radny Mieczysław Maciejewski zapytał równieŜ o 
wynagrodzenie właścicielki przedszkola, która twierdzi, Ŝe jej wynagrodzenie jest mniejsze 
niŜ wynagrodzenie innych właścicieli przedszkoli. W odpowiedzi Burmistrz poinformował, Ŝe 
wynagrodzenie jest mniejsze, poniewaŜ zaleŜy od czasu otwarcia przedszkola w Kręcku ( 5 
godzin).  
W wyniku analizy udzielanych dotacji publicznym przedszkolom przez sąsiadujące gminy 
Komisja stanęła jednogłośnie na stanowisku, by odnieść się do gminy Babimost i udzielić 
dotacji dla naszego niepublicznego przedszkola w kwocie 325 zł (Babimost kwota bazowa - 
433 zł z czego 75% to 325 zł). 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała zapoznała Komisję z projektem w sprawie zmian w budŜecie 
gminy na 2007 rok i omówiła zmiany ujęte w projekcie. 
Komisja zapoznała si ę z projektem uchwały i skierowała jednogło śnie pod obrady 
sesji. 
 
Ad.1  
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła informację z realizacji budŜetu za I-sze półrocze 
2007 roku. 
Komisja zapoznała si ę z przedstawion ą informacj ą. 
 
Skarbnik Aneta Nawracała  przedstawiła informację dot. umorzeń, odroczeń oraz rozłoŜeń 
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spłat na raty za I-sze półrocze 2007 roku. 
Komisja zapoznała si ę z przedstawion ą informacj ą. 
 
W odpowiedzi na wniosek, z którym wyst ąpił radny Sylwester Budych na majowej 
sesji , Skarbnik Aneta Nawracała poinformowała, Ŝe nie poniesiono Ŝadnych kosztów 
związanych z utrzymaniem wysypiska śmieci w Kosieczynie. Poniesiono natomiast koszty 
związane z posprzątaniem i utrzymaniem terenu wokół wysypiska śmieci w kwocie 9000zł. 
 
Ad.3  
 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych  odczytał informacje przedstawione z 
poszczególnych placówek oświatowych dot. przygotowania do rozpoczęcia roku szkolnego 
2007/2008 i wystąpił z wnioskiem o ich uzupełnienie o kwestię obowiązkowego 
umundurowania uczniów. 
Komisja zapoznała si ę z przedstawionymi informacjami. 
 
Przewodnicz ący Komisji Sylwester Budych zapytał jak wygląda sprawa monitoringu w 
szkołach? 
W odpowiedzi Zast ępca Burmistrza Ewa Omelczuk  poinformowała o kosztach takiego 
przedsięwzięcia (minimalny koszt 8000 zł, po rozmowie z p./wyłączenie jawności w zakresie 
danych osobowych; na podstawie art.5 ust.2 ustawy z dnia 6 września 2001 roku o dostępie do 
informacji publicznej, jawność wyłączyła podinspektor Magdalena Tomaszewska/ moŜliwe byłoby 
zmieszczenie się w kwocie 4000 zł). Zgodnie z wytycznymi kwalifikują się szkoły powyŜej 
200 uczniów (czyli Szkoła Podstawowa i I Gimnazjum w Zbąszynku). MoŜliwe jest 
dofinansowanie 90%, 10% z własnych środków, czekamy na podpisanie programu przez 
Premiera. 
 
Ad. 2 
 
Zastępca Burmistrza Ewa Omelczuk przedstawiła sprawozdanie ze współpracy 
zagranicznej. 
Komisja przyj ęła przedstawione sprawozdanie. 
 
W sprawach bie Ŝących. 
 
Radny Mieczysław Maciejewski  wystąpił z wnioskiem o uwałowanie obwodnicy w Kręcku 
przy moście. 
 
Wraz z Zastępcą Kierownika RIT-u H.Cichym poruszono problem szerzącego się 
wandalizmu wśród młodzieŜy (dewastacje ławek w parkach, powywalane kosze na śmieci, 
uszkodzony płot na obiekcie OKSiR). Postanowiono wystosować pismo do Policji o częstsze 
kontrole w godzinach popołudniowych i nocnych. 
 
Na tym zako ńczono posiedzenie Komisji. 
 
Protokołowała: 
 
Magdalena Tomaszewska 
 
 
Przewodniczący Komisji Porządku Publicznego i Praworządności    
  
Sylwester Budych 
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Wyciąg z protokołu otrzymują: 
1. Burmistrz 
2. Zastępca Burmistrza 
3. p.o. Sekretarz 
4. Skarbnik 
5. Przewodniczący Rady 
6. Przewodniczący Komisji 


